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 بهبود زنجيره عرضه پنبه داخلی از بخش کشاورزی تا توليد صنعتی 

مديرکل صنايع نساجی وپوشاک وزارت صنعت ، معدن و تجارت گفت : برای حل 
مشکل پنبه، بهبود زنجيره عرضه پنبه داخلی از بخش کشاورزی تا توليد صنعتی 

بايد مورد توجه قرار گيرد.
به گزارش پانا ، مهدی اسلام پناه با بيان اين مطلب افزود: اگر به دنبال توليد رقابتی؛ 
با قيمت تمام ش��ده مديريت شده هس��تيم که بايد اين سياست دنبال شود و قدر 
مسلم بايد به فکر توليد زراعی پنبه با نگاهی جدی به بحث رقابت پذيری با رقبای 
خارجی باش��يم. وی گفت: صنعت نساجی و پوش��اک کشور امروز بايد با ملاحظه 
اين مقوله ها به رقابت بپردازد . مهدی اس��لام پناه در ادامه تصريح کرد: مقايس��ه 
کشورهای منتخب نش��ان دهنده اين موضوع است که حقوق ورودی پنبه در اين 
کش��ورها يا صفر يا قريب به آن اس��ت . وی با بيان اينکه برای پايداری در توليد و 
حفظ اشتغال نيازمند تسهيل مطالبات حوزه ی صنعت و صنعتگران هستيم ، افزود: 
صنايع نساجی و پوشاک که از کهن ترين و اشتغالزاترين صنايع محسوب می شود 
به عنوان توليدی پايدار و با مزيت های بی نظير در صدر اهداف وزارتخانه به شمار 
می آيد. مديرکل صنايع نس��اجی وپوشاک وزارت صنعت ، معدن و تجارت در ادامه 
اين مطلب تاکيد کرد: بايد دفاع از توليد زراعی پنبه که توسط کشاورزان پرتلاش 
صورت می گيرد در زمره حمايت های عميق و دراز مدت اما تکنيکی که در راستای 
مدرنيزاسيون توليد است قرار گيرد . به گفته وی، نه تنها دستگاه های مرتبط بايد 
به فکر افزايش سطح زيرگشت پنبه باشند بلکه توليد کيفی محلوج پنبه داخلی نيز 
بايد با نگاه صنعتی تر انجام شود. وی در بخش ديگری از سخنان خود يادآور شد: 
آنچه که در آمارهای و شاخص های جهانی ، توليد پنبه در جهان افزايش 8 درصدی 
داشته اين در حالی است که بر مبنای اطلاعات همين مراجع، ميانگين قيمت پنبه 
وارداتی به کش��ور در پنج ماهه ابتدائی سال جاری در مقايسه با مدت مشابه سال 
گذشته بيش از90 درصد افزايش داشته است که اين موضوع از استراتژيک تر شدن 

اين کالای صنعتی در دنيا حکايت دارد.

 برداشت بيش از 50 هزار تن پنبه در سال زراعي جاري در فارس 
 

مدير امور زراعت س��ازمان جهاد كشاورزي فارس گفت: برداشت پنبه از اول 
آبان ماه در شهرس��تان هاي شرقي و جنوبي استان آغاز شده است و براساس 

پيش بيني ها امس��ال پنبه توليد ش��ده در اين مزارع ب��ه 50 هزار تن خواهد 
رسيد. 

به گزارش ايسنا ، احمد دزفولي افزود: در سال زراعي جاري سطح كشت پنبه 
به 16 هزار و 548 هكتار رس��يده است كه نسبت به سال گذشته 30 درصد 
افزايش را نشان مي دهد. اين مقام مسوول از توزيع 400 تن بذر كرك گيري 
ش��ده بين پنبه كاران فارسي خبرداد و گفت: اين ميزان در مقايسه با 75 تن 
بذر توزيع ش��ده در سال گذش��ته افزايش قابل توجهي را نشان مي دهد. وي 
همچنين افزايش سطح خاكورزي حفاظتي از 3 هزار و 789 هكتار به 5 هزار 
هكتار را يادآور ش��د و گفت: افزايش س��طح كشت مستقيم از 285 هكتار به 
يك هزار و500 هكتار نيز از ديگر دلايل افزايش توليد محصول پنبه در سال 
زراعي جاري محس��وب مي ش��ود. مدير امور زراعت سازمان جهاد كشاورزي 
فارس يادآور ش��د: با خريد و توزيع هورمون پيكس و برگ ريزبين پنبه كاران 
مقدمات برداشت به وسيله كمباين مخصوص فراهم شده است تا بتوان ضمن 
كاهش هزينه توليد و آسان شدن مرحله برداشت در استان،  سطح كاشت اين 

محصول استراتژيك را در سال آينده افزايش داد. 

 برگزاری نخستين نمایشگاه طراحی لباس و پوشاک ) زنان سرزمين 
خورشيد( 

 
نخس��تين نمايشگاه طراحی لباس و پوشاک با عنوان زنان سرزمين خورشيد 
توسط موسسه آموزشی و فرهنگی سما قائم شهر در اين شهرستان در سالن 

اجتماعات جهاد کشاورزی دائر شد. 
بيش از 500 اثر از طرح ها لباس، و س��وزن درزی ها و تزئينات روی لباس 
به دبيرخانه ارسال شد که 100 اثر مورد پذيرش داوران قرار گرفت. دانشگاه 
آزاد اس��لامی واحد قائم ش��هر، صنايع پوشاک آويش��ن و جامعه متخصصين 
نس��اجی ايران ج��زء حمايت کنندگان اين نمايش��گاه بودند. اين نمايش��گاه 
در عين به نمايش گذاش��تن برترين اثر های دانش��جويان بوده در راس��تای 
بخشنامه وزير علوم به کليه دانشگاه ها بوده است. مدير گروه زنان و مطالعات 
وزارت علوم تحقيقات و فن آَوری اعلام نمودند که دانش��جويان دختر در هر 
دانش��گاهی اتاق مد دانشجويی دختران تشکيل داده و نسبت به تهيه ژورنال 
های دانشجويی جهت نشر الگوها و سبک های اصيل و نوين ايرانی – اسلامی 
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با استفاده از طرح ها و سلايق مختلف بومی اهميت بسزايی داد. 
بازديد کنندگان از اين نمايش��گاه در مقاطع تحصيلی راهنمايی، دبيرستان، 
هنرس��تان کاردان��ی و کارشناس��ی و آموزش��گاه ه��ای فنی و حرف��ه ايی و 
توليد کنندگان پوش��اک اس��تان ب��ه صورت تخصص��ی بودن��د. در اين بين 
بازديد کنن��دگان عموم��ی هم ب��ه اين جمع پيوس��ته اند. نظر های بيش��تر 
بازديد کنن��دگان در مورد مانتو های رس��می ش��امل اداری، مهمانی و ... که 
دارای س��وزن دوزی و تزيينات دوره های تاريخی ايران بوده اس��ت اش��تياق 
بيشتری نشان داده اند. زنان جامعه ايرانی نياز به پوششی دارند که با فرهنگ 
ملی و حتی بومی ما سازگاری داشته باشد. لباس بومی در مناطق مرزنشين 
هن��وز اصالت خ��ود را حفظ کرده دليل آن نيز کامل بودن از لحاظ پوش��ش 
بوده اس��ت. ولی طرح های مانتو برای پوش��ش ملی هنوز جای منطقی را در 
زنان ما باز نکرده اس��ت. دبيرخانه نمايش��گاه در نظر دارد به همت آموزشگاه 
های طراحی و دوخت شهرس��تان نمايشگاه های ديگری را در اسفند امسال 

در همين شهر برگزار نمايد. 

 سایه سنگين واردات برسر صنعت نساجی 
 

عضو کميس��يون اقتصادی مجلس گفت: متأسفانه هم اکنون قاچاق گسترده 
البس��ه از اکثر معابر مرزی کشور مشکلات صنعت نساجی را دو چندان کرده 
اس��ت و مسئولان بايد پاس��خگوی عواقب تعطيل شدن کارخانه های نساجی 

باشند. 
به گزارش خبرگزاری اقتصادی ايران،سيد ناصر موسوی لارگانی با بيان اينکه 
صنعت نس��اجی کش��ور با مشکلات متعددی دس��ت به گريبان است، گفت: 
صنعت نساجی به عنوان يکی از قديمی ترين صنايع کشور هم اکنون وضعيت 
مطلوب��ی ندارد و بی توجهی ها به اين صنعت کارخانه ها و کارگاه های توليدی 
را به رکود و تعطيلی کشانده است. نماينده مردم فلاورجان در مجلس شورای 
اس��لامی افزود: کارخانه های نس��اجی در اس��تان اصفهان به عنوان نخستين 
اس��تان کش��ور در زمينه اين صنعت در وضعيت نامطلوبی قرار دارند و تداوم 
اي��ن وضعيت به طور حتم به بيکار ش��دن حجمی وس��يعی از کارگران اين 
کارخانه ه��ا در ماه ه��ای آتی می انجام��د. وی با بيان اينک��ه واردات و قاچاق 
بی روي��ه پارچه و لباس به کش��ور صنعت نس��اجی ايران را ب��ه ورطه نابودی 
کشانده اس��ت، گفت: هم اکنون در کنارحجم گسترده واردات البسه خارجی 
به کش��ور قاچاق اين محصول به کش��ور نيز با حجم گس��ترده در حال انجام 
است و مس��ئولان و دستگاه های مسئول هيچ اقدام مناسبی در اين زمينه تا 
به امروز انجام نداند. موس��وی لارگانی ادامه داد: قاچاق البس��ه به کش��ور به 
صورت گسترده انجام می شود و اين قاچاق البسه دسته دوم و تاناکورا را نيز 
ش��امل می شود البس��ه هايی که نه تنها ورود و عرضه آنها در داخل کشور در 
شأن مردم نيست که استفاده از آن بهداشت و سلامت جامعه را نيز به شدت 
تهديد می کند. عضو کميس��يون اقتصادی مجلس تأکيد کرد: صنعت نساجی 
کش��ور هم اکنون با مشکلات متعدد و مختلفی دست به گريبان است و ورود 

غيررس��می و قاچاق البس��ه و پارچه در کنار واردات رس��می، مشکلات اين 
صنعت را دو چندان کرده است و مسئولان بايد درباره عواقب آن در ماه ها و 

سال های آينده پاسخگو باشند. 

 پارچه هاي خارجي بازار، داخلي اند 
 

مديركل دفتر صنايع نساجي و پوشاك وزارت صنعت، معدن و تجارت با اشاره 
به كش��ف 100 كانتينر پارچه قاچاق وارد ش��ده به كشور گفت:  دستگاه هاي 
مسوول بايد پاسخگوي چگونگي ورود اين حجم عظيم پارچه قاچاق به كشور 
باشند. مهدي اسلام پناه در گفت وگو با ايسنا افزود: براساس برآوردهاي انجام 
شده در هر كانتينر حدود 140 هزار متر مربع پارچه قاچاق وارد كشور شده 
كه به صورت تقريبي حدود 20 تن مي ش��ود و در مجموع كل پارچه موجود 
در اي��ن كانتينرها بالغ بر 14 ميليون متر مربع تخمين زده مي ش��ود كه اين 
رقم بس��يار نجومي اس��ت. او با بيان اين كه مشخص نيست اين حجم عظيم 
پارچه قاچاق چگونه وارد كش��ور شده اس��ت، افزود: تازه اين محموله چيزي 
است كه كشف شده و محموله هاي قاچاق بسيار ديگري هم هستند كه وارد 
كش��ور شده و كسي از آنها خبر ندارد. اس��لام پناه با انتقاد از برخي تلاش ها 
ب��راي پايين آوردن تعرفه واردات پوش��اك اظهار كرد:  تا امروز ما با ادله ارائه 
شده اجازه كاهش تعرفه واردات پوشاك را نداده ايم و در همين حال نسبت 
به كاهش احتمالي آن هش��دار مي دهيم. اين مقام مس��وول تاكيد كرد:  هيچ 
ارتباطي بين كاهش تعرفه واردات پوش��اك و قاچاق اين محصول به كش��ور 
وجود ندارد و اگر كوچك ترين حركتي در زمينه كاهش تعرفه پوشاك انجام 
ش��ود، تاثيرات آن بر توليد و بازار مخرب خواهد ب��ود. مديركل دفتر صنايع 
نساجي و پوشاك وزارت صنعت، معدن و تجارت همچنين با اشاره به اين كه 
سالانه 12 ميليون رفت و آمد و سفر خارجي در كشور انجام مي شود، گفت: 
هر كس��ي از كش��ور خارج ش��ده و بازمي گردد، حداقل كالايي كه به كشور 
مي آورد، پوش��اك و پارچه اس��ت كه اين موضوع با توجه ب��ه كيفيت پايين 
بس��ياري از محصولات خريداري ش��ده از خارج به ضرر توليد تمام مي شود. 
به گفته اس��لام پناه، در حال حاضر حدود 40 درصد از محصولات نس��اجي و 
پوش��اك عرضه ش��ده در بازار ايران كه تحت برند خارجي به فروش مي روند، 
در داخل توليد ش��ده اند. گمرك ايران اخيرا خبر داد كه 100 كانتينر پارچه 
قاچاق را كشف كرده است. اين محموله كه به شيوه ترانزيت داخلي از گمرك 
شهيد رجايي به مقصد گمرك تهران حمل شده بود، به جاي انجام تشريفات 
گمركي و تحويل به گمرك مقصد ترانزيت داخلي، توس��ط افراد س��ودجو و 

فرصت طلب در مكان ديگري تخليه شده است.

 قطع خط اعتباري انرژي واحدهاي نساجي 

عليرضا حائري در گفت وگو با ايس��نا، در اي��ن باره توضيح داد: طي چند روز 
اخير تعدادي از واحد هاي نس��اجي در مناطق مختلف كشور با انجمن تماس 
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گرفت��ه و از قطع خ��ط اعتباري انرژي خود از ابتداي مرداد ماه س��ال جاري 
خبر دادند. وي افزود: س��تاد تحول صنايع و معادن و وزارت صنايع و معادن 
سابق با وزارت نيرو قرار دادي شش ماهه براي اعطاي خط اعتباري انرژي به 
واحده��اي صنعتي امضا كرده بودند كه به نظر مي رس��د مدت اين قرار داد تا 
31 تير ماه امسال به پايان رسيده و از اول مرداد  ماه خط اعتباري واحد هاي 
نس��اجي تمديد نش��ده است. وي گفت: در مجموع س��ه بسته حمايتي براي 
صنايع بعد از هدفمندي يارانه ها تعريف ش��ده بود كه واحدهاي نساجي عملا 
تنها از بسته اول يعني خط اعتباري انرژي بهره مند شدند كه اجراي اين بسته 
نيز از تابستان امس��ال متوقف شده است. به گزارش ايسنا، پيشتر نيز رئيس 
ستاد تحول صنايع و معادن از قطع خط اعتباري انرژي واحد هاي سيماني و 
آجري در تابس��تان امسال خبر داده بود. رضا فاطمي امين به ايسنا خبر داده 
بود كه خط اعتباري واحدهاي آجرس��ازي، فولادهاي بزرگ و س��يمان طبق 
برنامه ريزي هاي قبل از تابس��تان امس��ال قطع ش��د، اما خط اعتباري انرژي 
س��اير واحدها همچنان ادامه دارد. وزير صنعت، معدن و تجارت نيز به تازگي 
به ايس��نا اعلام كرد كه اعطاي خط اعتباري ان��رژي به واحدهاي صنعتي به 

طور كامل محقق شد. 

 دخالت وزارت جهاد در خصوص واردات پنبه توجيه پذیر نيست 

وزارت جهاد کش��اورزی به بهانه حمايت از تولي��دات داخلی بر واردات پنبه 
تعرفه وضع کرده اين در حالی اس��ت ک��ه کل توليدات داخلی نمی تواند نياز 

صنايع را پوشش دهد. 
دبير اتحاديه صنايع نس��اجی و پوش��اک گفت: امروز بخش ه��ای مختلف با 
سياس��تگذاری های خود دس��ت و پای صنعت نس��اجی را بسته اند و از سوی 
ديگر توقع رش��د و تحرک در اين حوزه را دارند. مهدی يکتا، در گفت و گو با 
ايلنا ضمن تاکيد بر اينکه امروز يکی از مهم ترين چالش ها و مشکلات صنايع 
نساجی کشور تامين مواد اوليه مورد نياز از جمله پنبه است، افزود: متاسفانه 
به واس��طه سياس��ت های غيرمنطقی، طی س��ال های اخير همزمان با فصل 
برداشت پنبه در کشور، تعرفه واردات اين محصول افزايش می يابد که حاصل 
اين رويکرد تش��ديد مشکلات برای فعالان بخش خصوصی است. وی با اشاره 
به کاهش توليد پنبه در داخل کشور، گفت: در حال حاضر سالانه حدود 50 
تا 60 هزار تن پنبه در داخل کشور توليد می شود اين در حالی است که نياز 
صنايع نس��اجی به پنبه حدود 160 هزار تن در سال است. يکتا معتقد است: 
پنبه جزو مواد اوليه صنعتی محسوب می شود که واردات آن با هدف استفاده 
در صنعت صورت می گيرد، بنابراين واردات آن به کشور با ايجاد ارزش افزوده 
همراه اس��ت. بر اين اس��اس دولت به جای اينک��ه از واردات اين محصول به 
کش��ور حمايت ک��رده و حتی به آن يارانه بده��د، ورود پنبه را محدود کرده 
و ب��ر آن تعرفه های س��نگين وضع می کند. وی عن��وان می کند: وزارت جهاد 
کشاورزی به بهانه حمايت از توليدات داخلی بر واردات پنبه تعرفه وضع کرده 
اين در حالی اس��ت که کل توليدات داخلی نمی تواند نياز صنايع را پوش��ش 

دهد. اگر مسئولان جهاد کشاورزی واقعا دغدغه حمايت از کشاورز داخلی را 
دارند به اين سوال پاسخ دهند که چه شد ما که روزی خود صادرکننده پنبه 
به جهان بوديم، امروز به واردکننده آن تبديل ش��ده ايم؟ يکتا ادامه داد: اين 
س��وال مطرح اس��ت که آيا ميزان نظارت و سياستگذاری که مسئولان جهاد 
کش��اورزی در خصوص پنبه و واردات آن به کش��ور دارند، به   همان ميزان بر 
واردات ديگر محصولات کشاورزی مثل ميوه هم اعمال نظارت می کنند؟ دبير 
اتحاديه صنايع نس��اجی متذکر ش��د؛ پنبه محصولی است که جنبه صنعتی 
داشته،   بنابراين دخالت های وزارت جهاد کشاورزی در اين حوزه فاقد توجيه 
منطقی است. امروز بخش های مختلف با سياستگذاری های خود دست و پای 
صنعت نساجی را بسته اند و از سوی ديگر توقع رشد و تحرک در اين حوزه را 
دارند. يکتا خاطرنش��ان کرد: اگر مشکل تامين مواد اوليه و رفع موانع واردات 
پنبه به کش��ور حل شود، اين صنعت توانمندی آن را دارد که در مدت زمان 

کوتاهی جهشی قابل توجه داشته باشد. 

 کارخانه ریسندگی املش و رودسر با 200کارگر تعطيل شده است 

تعيين تکليف اين کارخانه ازمهم ترين انتظارات به حق مردم شهرستان املش 
وبا توجه به ش��عار دولت درسال جاری ايجاد اشتغال 2ميليون و500هزارنفر 

می باشد حداقل سهم اشتغال شهرستان های رودسر و املش تحقق يابد
ب��ه گرارش ايلنا،  نماينده مردم املش از تعطيلی کارخانه ريس��ندگی املش 
و رودس��ر با 200کارگر در اسفند ماه س��ال گذشته خبر داد و گفت: تاکنون 

اقدامی برای راه اندازی مجدد يا جای گزينی با صنايع ديگر نشده است.
اس��دالله عباس��ی ، مهم ترين دغدغه ح��ال حاضر خود را تعطيل��ی کارخانه 
ريسندگی شهرستان املش و رودسر در اسفندماه سال گذشته عنوان کرد. وی 
اظهارداشت: متاسفانه 2طرح ارايه شده برای راه اندازی کارخانه کودشيميايی. 
نيروگاه از س��وی محيط زيست رد شده است. اين مسوول با اشاره به مکاتبه 
هفته جاری خود به وزير صنعت، معدن و تجارت، خاطر نش��ان کرد: در اين 
نامه در خواس��ت شده هرچه سريع تر جلسه ای برگزار و ضمن طرح مشکلات 
کارخانه ريس��ندگی املش، اين واحد بار ديگر راه اندازی يا صنعت ديگر جای 
گزين بش��ود. عباسی، تاکيد کرد: مصر هس��تيم با راه اندازی کارخانه يا جای 
گزين با صنعت ديگر، 200کارگر بيکار ش��ده ک��ه هم اکنون با بيمه بيکاری 
امرار معاش می کنند، دوباره مش��غول به کار بش��وند. وی ادامه داد: به دنبال 
اين نامه غضنفری مقرر کرده در هفته آينده نشستی با حضور مالک کارخانه 
به اتفاق نمايندگان اس��تانداری و سرپرست سازمان صنعت، معدن و تجارت 
گيلان برای رفع مش��کل تش��کيل وچاره ای انديشيده بشود. عضو فراکسيون 
اصول گرايان مجلس با ابراز گله مندی از مس��وولان به دليل تعطيلی کارخانه 
ريسندگی املش علی رغم توجيه نداشتن آن، متذکر شد: اين دليل نمی شود 
ک��ه اين واحد صنعتی هم چنان تعطيل و يک صنعت ديگر حتی جای گزين 
نش��ود. عباسی تعداد نيروی انس��انی ش��اغل در کارخانه ريسندگی املش و 
رودس��ر در دهه اخير را 600عنوان و تصريح کرد: به تدريج وگذشت زمان از 
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تعداد کارگران اين کارخانه کاس��ته و در اس��فند ماه سال گذشته با 200نفر 
کارگر تعطيل شد. او با انتقاد شديد از تعطيل شدن اين کارخانه که در حال 
حاض��ر بلا تکليف هس��تند از وزرای صنعت، مع��دن و تجارت و تعاون، کار و 
رفاه اجتماعی و مس��وولان اجرايی گيلان خواس��ت هرچه سريع تر دست به 
کار بش��وند واين واحد صنعتی را احيا و يا صنعت ديگر را جای گزين کنند. 
نماين��ده مردم املش تعيين تکليف اين کارخان��ه را از مهم ترين انتظارات به 
حق حوزه انتخابيه خود برش��مرد و ياد آور ش��د: شعار دولت در سال جاری 
ايجاد اش��تغال 2ميليون و500هزارنفر می باشد و سهم گيلان 90نيزهزار نفر 
اس��ت. عباسی، تاکيد کرد: در سال جهاد اقتصادی حداقل بايد سهم اشتغال 
شهرستان های رودسر و املش تحقق يابد و هرچه سريع تر با تشکيل کارگروه 

اشتغال گيلان سهم اين حوزه انتخابيه را در نظر بگيرند. 

 صادرات نخ تایر به چين برای اولين بار درکشور 
 

مدير عامل شرکت نخ تاير صبا زنجان گفت: صادرات 60 تن از محصولات 
شرکت نخ تايرصبا به کشور چين به ارزش 168هزار دلاردرحالی آغاز شد 
که اين کشور از ظرفيت واردات ماهانه 150 تن محصول نخ تاير به ارزش 

800 هزار دلار برخوردار است.
به گزارش خبرگزاری اقتصادی ايران،حسين صنعا با بيان اينکه اين شرکت 
بيش از90 درصد سهم بازار داخلی را دراختيار دارد افزود: شرکت نخ تاير 
زنجان از نظر س��طح کيفي��ت محصولات توليدی جزء پنج ش��رکت برتر 
جهان اس��ت. ظرفيت اسمی توليد س��الانه شرکت نخ تاير صبا را 15 هزار 
تن عنوان کرد و اظهار داشت: توليد ناخالص شرکت در شش ماهه نخست 
امسال هشت هزار و 100 تن به ارزش 87 ميليارد ريال بوده است. وی با 
بيان اينکه شرکت نخ تاير صبا زمينه اشتغالزايی مستقيم بيش از 700 نفر 
و اشتغالزايی غير مستقيم بيش از دو هزار نفر را فراهم کرده است،تصريح 
کرد: با توجه به انحصاری بودن تکنولوژی اين شرکت،98 درصد کارکنان 
آن بومی می باشند. مدير عامل شرکت نخ تاير صبا زنجان از نيروی انسانی 
به عنوان بزرگترين سرمايه يک کشور نام برد و تصريح کرد: اين شرکت با 
حفظ نيروهای کارآمد و تقويت توانمندی های کارکنان از طريق برگزاری 
دوره های آموزش��ی و فنی باعث افزايش کمی و کيفی محصولات توليدی 
ش��ده اس��ت. صنعا با بيان اينکه تحريم های اقتصادی به صورت نسبی بر 
فعاليت های اين ش��رکت تاثيرگذار بوده اس��ت، افزود: ب��ا توجه به اعمال 
تحريم ه��ا اقدام به تش��کيل کميته های مختلف از جمل��ه کميته احياء و 
بومی س��ازی قطعات برای توليد قطعات در داخل کرده است تا از توانايی 
های بالقوه موجود در داخل کش��ور برای کاهش ميزان تاثير س��وء تحريم 
ها استفاده کند. وی پايداری مجموعه های مختلف توليدی را نيازمند ارائه 
طرح های جديد به منظور توس��عه،علم روز و استراتژی های کوتاه و بلند 
مدت دانس��ت و گفت:ش��رکت نخ تاير صبا از نظر اس��تراتژی سازمانی در 
ش��رايط مناسبی به س��ر برده و موفق به کسب ايزوهای مختلف شده اين 

در حالی است که تعامل و حمايت مسئولين و متوليان توليد برای افزايش 
بي��ش از پي��ش توليد محصولات و صدور آن به خ��ارج از مرزهای داخلی 
ضروری است. مديرعامل شرکت نخ تاير صبا زنجان از اين شرکت به عنوان 
يکی از جوانترين مجموعه های کارشناس��ی،توليدی و مديريتی نام برد و 
گفت: اين ش��رکت بزرگترين مجموعه توليدی نخ تاير در خاورميانه است. 
صنعا با اشار به افتتاح دفتر گمرک اختصاصی استان زنجان در شرکت نخ 
تاير صبا به ايرنا گفت: با افتتاح اين دفتر ساليانه چهار تا پنج ميليارد ريال 
از هزينه انبارداری توسط اين شرکت کاهش می يابد. اين شرکت سرمايه 
گذاری و توسعه صنايع لاستيک با مسئوليت محدود در سال 1375 داير و 
در اداره شرکتها به ثبت رسيده است. اين شرکت با مساحتی حدود 400 
هزار مترمربع در کيلومتر 15 آزاد راه 'زنجان- تهران' مستقر است. مجتمع 
نخ تاير صبا با ماموريت توليد منسوج استخوان بندی تاير از جنس نايلون 
برای کليه تايرهای س��واری و باری، بزرگترين توليد کننده اين محصولات 
در منطقه بوده و تنها کارخانه ای می باشد که چرخه کامل فرآيند توليد 

نخ تاير را دارا است.

 کت�اب بانک اطلاعاتی طراحان، توليدکنندگان و فروش�گاههای 
عرضه مانتو منتشر شد. 

 
اين کتاب که بيش��تر رويکرد بانک اطلاعاتی دارد، برای کمک به تسهيل 
فرآيند ارتب��اط موثر و اثربخش طراحان، توليدکنندگان و فروش��گاهها با 

يکديگر و همچنين کمک به تجاری شدن طرحها و فعاليتهای آنهاست.
 مه��دی محم��ودی دبي��ر کميته علمی جش��نواره مد و مانت��و، از عرضه 
کت��اب بان��ک اطلاعاتی فع��الان حوزه مد و لب��اس با تايکد ب��ر مانتو در 
جش��نواره ملی م��د و مانتو خب��ر داد. وی در خصوص اي��ن کتاب گفت: 
در راس��تای دانش بنيان ش��دن فعاليت های صورت گرفته در حوزه مد و 
لب��اس، دبيرخانه کارگروه س��اماندهی مد و لب��اس تصميم گرفت تا برای 
اولي��ن ب��ار و در کنار فرآيند بزرگ برگزاری جش��نواره مل��ی مد و مانتو، 
اقدام به تهي��ه بانک اطلاعتی فعالان حوزه مانتو با تاکيد بر 3 بخش مهم 
طراحان، توليدکنندگان و فروشگاهای برتر عرضه مانتو نمود. در اين کتاب 
اطلاعاتی در خصوص س��رفصلهای گفته ش��ده در قالب مشخصات فردی 
افراد و توليديها و فروشگاهها، راههای تماس با آنها، سابقه کاری و آدرس 
آنها آمده اس��ت. محمودی در خصوص ضرورت تهيه اين کتاب گفت: اين 
کتاب که بيشتر رويکرد بانک اطلاعاتی دارد، برای کمک به تسهيل فرآيند 
ارتباط موثر و اثربخش طراحان، توليدکنندگان و فروش��گاه ها با يکديگر و 
همچنين کمک به تجاری ش��دن طرحها و فعاليتهای آنهاست. اين کتاب 
ک��ه تنها اطلاعات فعالان توليد مانتو و فعالان حاضر در اين جش��نواره را 
در خود دارد، تنها فاز اول تدوين بانک اطلاعاتی جامع فعالان حوزه مد و 
لباس اس��ت و به زودی آمار جامع تری در اين خصوص بوسيله دبيرخانه 

ارايه خواهد شد.


